
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20190903 
 

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

2. Närvarande. Ulf Nyström, , Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte Andersson och  

Bengt Jemsö. 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Det finns tre obetalda 

vägavgifter.  

6. Skrivelser: Vägföreningen erhåller 2240 kronor i ”Intrångsersättning” i samband med 

elanslutning av ny fastighet. Dessutom ska vägen återställas efter grävningsarbete.  

7. Rapporter: Flyttning av fritidshus från Domherrestigen utfördes utan problem. 

8. Nya vägnamnskyltar är på plats. 

9. I enlighet med nytt regelverk kommer vägföreningen att ta ut en 

”nyanslutningsersättning” av nya fastigheter som ansluts till vår vägförening. 

10. Övriga frågor:  

- Slamsugning av brunnar (35 st.) är beställd. 

- Asfaltering kring 3 brunnar är beställd. Orsak; annars riskerar snöplogen att 

köra sönder dem! 

- På flera ställen växer gräskanten in över asfalten och förhindrar avrinning. 

Därför kommer dessa gräskanter att hyvlas bort. 

11. Nästa styrelsemöte; onsdagen den 11/12 kl. 18.00. 

      12.   Ordföranden avslutade mötet. 

 
 

 

 

 
 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 

 

http://www.svartingeostravagforening.se/

